
Čo teda Boh spojil, nech človek nerozlučuje. (Mk 10, 9)
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( Ján Blaško ) Štatistika rozpadu manželstiev je skutočne veľmi alarmujúca. Mnohí vstupujú
po rozvode do nového vzťahu. Zdá sa, že je to normálne. Prečo im brániť v ich láske a šťastí?
Neskôr vyčítajú Cirkvi jej necitlivosť, neprajnosť, dokonca obviňujú Boha z toho, že je príliš
tvrdý. Takýto obraz Boha sa postupne stáva súčasťou ich nemanželského života. Ježiš takýto
život pomenúva jasne ako hriech cudzoložstva, preto v takomto spolužití už väčšinou nemá
žiadne miesto.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)

http://casopisslovo.sk

